
Interpelácia č. 70/2018   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 
 

Ing. Bobík: 

Interpelácia sa týka odvodnenia mestskej časti Milhostov. Ak si dobre spomínam už tretím 

rokom máme v rozpočte plánovaných 23 000 na riešenie odvodnenia mestskej časti, tak sa 

chcem spýtať, či sa to podarí v tomto roku, ak áno, tak kedy asi by sa mohlo začať s tými 

prácami, to je prvá interpelácia.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tie prvé práce boli zrealizované ešte v roku 2015, ale konkrétne k tej otázke, ktorú si povedal 

pán poslanec, sa vyjadrí Ing. Kereštan.   

 

Ing. Kereštan: 

Pán poslanec Bobík, riešime to, príprava je na dobrej ceste. V priebehu mesiaca júl by malo 

prísť verejné obstarávanie a týmto spôsobom by sme sa pustili aj do tohto odvodnenia od 

Zvonárskej ulice v časti tam, jak je meteorologická stanica, smerom k rybníku. Ja počítam 

tak, že do konca októbra by toto všetko malo tam byť zrealizované.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 

 
 

 


